Fax +968 24 69 38 45



Invitation to Attend the Annual General Meeting	دعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية
The Board of Directors of Sharqiyah Desalination Company SAOG (the "Company") has the pleasure to invite all of its shareholders to attend the Annual General Meeting, which will be held at 3:00 pm on Sunday, 16 March 2025, through the electronic platform to hold general meetings hosted by Muscat Clearing and Depository SAOC which can be accessed via: www.mcd.gov.om (the MCD Portal). If the quorum for holding the first Annual General Meeting is not met, a second Annual General Meeting will be held at 3:00 pm on Thursday, 20th March 2025, via the	يسر مجلس إدارة شركة الشرقية لتحلية المياه ش.م.ع.ع ("الشركة") دعوة المساهمين الكرام لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية للشركة والمقرر عقدها يوم الأحد الموافق 16 مارس 2025 م، في تمام الساعة 3:00 مساء، وذلك عبر المنصة الالكترونية لانعقاد الجمعيات العامة التي يمكنكم الدخول إليها عبر موقع شركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.م. عبر: للمقاصة والإيداع ش.م.ع.م. وإذا لم يكتمل النصاب القانوني لانعقاد هذه الجمعية، سيتم عقد الجمعية العادية السنوية الثانية يوم الخميس الموافق
 MCD Portal to discuss the following agenda: To consider and approve the Board of Director's Report on the Company's activities and its financial position for the financial year ended 31st December 2024 (as 	20 مارس 2025، في تمام الساعة 3:00 مساء عبر المنصة الإلكترونية وذلك لمناقشة جدول الأعمال التالي: 1. دراسة تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 م و الموافقة عليه (حسب المرفق 1).
per Annexure 1). 2. To consider and approve the Company's Corporate Governance Report for the financial year ended 31 st December 2024 (as per Annexure 2).	2. دراسة تقرير مجلس الإدارة عن تنظيم وإدارة الشركة خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 م والموافقة عليه (حسب المرفق 2).
3. To consider the Board of Directors' Evaluation Report for the financial year ended 31 st December 2024 (as per Annexure 3).	 دراسة تقرير أداء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية 31 ديسمبر 2024 م والموافقة عليه (حسب المرفق 3).
4. To consider the Auditor's Report on the Company's audited financial statement for the financial year ended 31 st December 2024 (as per Annexure 4).	 دراسة تقرير مراقب الحسابات عن البيانات المالية المدققة للشركة عن السنة المالية المنتهية 31 ديسمبر 2024 م والموافقة عليه (حسب المرفق 4).
5. To consider and approve the proposal to distribute cash dividends of 15 baiza per share to the shareholders as the date of the AGM for the financial year ended 31 December 2024.	 دراسة مقترح توزيع أرباح نقدية على المساهمين بتاريخ الجمعية وذلك بمقدار 15 بيسة للسهم الواحد عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 م والموافقة عليه.
6. To ratify the Board of Directors and Committees' sitting fees paid during the preceding year and to determine the Board	6. التصديق على بدل حضور جلسات مجلس إدارة الشركة و اللجان المنبثقة عنه التي تقاضاها أعضاء

Tel. +968 24 69 38 90

Fax +968 24 69 38 45



	of Directors and Committees' sitting fees for the upcoming financial year (as per	مجلس إدارة الشركة عن السنة المالية المنصرمة وتحديد مقدار البدل للسنة المالية القادمة (حسب
	Annexure 5).	المرفق 5).
7.	To notify the AGM of the transactions carried out by the Company with related parties during the financial year ended 31 st December 2024 (as per Annexure 7).	7. إحاطة الجمعية بالتعاملات التي أجرتها الشركة مع الأطراف ذات العلاقة خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 م (حسب المرفق 7).
8.	To consider and approve the related parties' transactions that the Company will enter into during the financial year ending 31 st December 2025(as per Annexure 8).	8. دراسة المعاملات التي ستجريها الشركة مع الأطراف ذات العلاقة خلال السنة المالية التي ستنتهي في 31 ديسمبر 2025م (حسب المرفق 8).
9.	To elect a new Board of Directors.	9. انتخاب أعضاء مجلس إدارة جديد.
10.	Any person who wishes to nominate himself/herself to the Board of Director may fill out the nomination form and deliver it to the Company at least five (5) days prior to the AGM, not later than close of business on Tuesday, 11 March 2025. The candidate should observe the conditions required for the membership of the Board of Directors. To appoint the statutory auditors for the financial year ending 31st December 2025 and determining their fees.	وعلى من يرغب في الترشح لعضوية مجلس الإدارة تعبئة استمارة الترشح المعدة لذلك وتسليمها للشركة قبل موعد انعقاد الجمعية بخمسة (5) أيام على الأقل وذلك في موعد أقصاه نهاية عمل يوم الثلاثاء 11 مارس 2025م، وعلى المترشح مراعاة استيفاء الاشتراطات المقررة لعضوية مجلس ادارة الشركة. 10. تعيين مراقبي الحسابات للسنة المالية التي ستنتهي في 31 ديسمبر 2025م وتحديد أتعابهم.
Asso Gen Com the	occordance with the Company's Articles of ociation and the controls for Convening eral Meetings of Public Joint Stock opanies using modern technology issued by Capital Market Authority, we would like to by to your attention the following:	ووفقاً للنظام الأساسي للشركة وضوابط انعقاد الجمعيات العامة للشركات المساهمة العامة باستخدام وسائل التقنية الحديثة الصادرة من الهيئة العامة لسوق المال نود أن نلفت عنايتكم الى الآتي:
a.	Juristic persons shall have the right to appoint a proxy to attend the General Meetings and vote on their behalf via electronic means, subject to the proxy holder having an investor number issued by the Muscat Clearing and Depository SAOC.	 أ. يحق للشخص الاعتباري دون غيره تفويض شخص طبيعي لحضور اجتماع الجمعية العامة والتصويت نيابة عنه من خلال وسائل التقنية على أن يكون لهذا الشخص الطبيعي رقم مستثمر بشركة مسقط للمقاصة والايداع.
b.	Voting on agenda items shall begin three (3) days prior to the date of the General Meetings and shall continue until the end of the voting process on the Meeting Day. In the event of a deviation (either an increase	ب. يبدأ التصويت على أي من البنود المطروحة على جدول الأعمال قبل تاريخ انعقاد الجمعية بمدة لا تزيد على على ثلاثة أيام وحتى انتهاء عملية التصويت في يوم الاجتماع، وفي حالة تغيير رصيد المساهم بالزيادة أو

P.O. Box 685, Hay Al Mina - 114, Sultanate of Oman

Tel. +968 24 69 38 90

Fax +968 24 69 38 45



or a decrease) in the shareholders' poll balance, the voting process shall be null, and void and a re-vote shall be counted once again on the day of the Meetings.	النقصان فسيتم الغاء عملية التصويت، و يتعين عليه اعادة التصويت مرة أخرى في يوم اجتماع الجمعية.
For further information please contact the legal advisor Mr. Nasser Saud Al Habsi on telephone number: +968 90888666 or Ms. Dalia Sharabati on telephone number: +968 96573312.	وفي حالة وجود أية استفسارات يرجى التواصل مع المستشار القانوني الفاضل/ ناصر بن سعود الحبسي على رقم الهاتف: 65573312 الفاضلة/ دالية الشرباتي على رقم الهاتف: 96573312